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Vragen van de leden De Boer en Veldman (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het bericht dat de NS 
spitstreinen elders in het land schrapt ter bevordering van SAIL in Amsterdam 
(ingezonden 21 augustus 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat de NS spitstreinen elders in Nederland 
schrapt ten behoeve van SAIL in Amsterdam?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de keuze van de NS om in het ene deel van het land treinen 
uit de dienstregeling te schrappen ten behoeve van een ander deel van het 
land? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe vaak dit voorkomt? 

Vraag 4
Gebeurt dit ook bij andere grote publieksevenementen zoals de Nijmeegse 
Vierdaagse (2,3 miljoen bezoekers) of de Tilburgse Kermis (1,3 miljoen 
bezoekers)? Zo ja, welke lijnen werden daarvoor geschrapt? 

Vraag 5
Wat betekent het uit de dienstregeling halen van treinen voor de maatstaf die 
gehanteerd wordt voor het op tijd rijden van treinen? Welke effecten heeft het 
schrappen van treinen op de prestatieafspraken met de NS? 

Vraag 6
Wat doet het schrappen van treinen in de spits (nu in de regio Nijmegen/
Wijchen) met de betrouwbaarheid van Regiorail? 

1 www.gelderlander.nl, 13 augustus 2015, http://www.gelderlander.nl/regio/nijmegen-e-o/
nijmegen/minder-treinen-door-sail-amsterdam-tussen-wijchen-en-nijmegen-1.5153224
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Vraag 7
Klopt het dat met drukke evenementen treinen worden ingezet die als reserve 
beschikbaar zijn of dat er sprake is van uitstel van niet noodzakelijk onder-
houd om extra treinen in te kunnen zetten? Kunt u toelichten hoe de NS extra 
treinen inzet bijvoorbeeld bij Koninginnedag en Gaypride in Amsterdam?
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